主日学家庭反馈单

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流,对你和孩子都会非常有益。

所学内容:



今天你的孩子学习了耶稣喂饱五千人这样令人惊讶的神迹。五千人可是蛮多人的。这些人跟着耶稣走了很长时间,他们非常饥饿。没有足够的钱去买食物来喂饱这么多人,但有一个门徒带了一个小男孩到耶稣面前。他有5个小饼和2条小鱼。耶稣就利用这个机会行了一个大大的神迹。祂拿了这饼和鱼,祷告,然后把鱼和饼,分给了所有的人。所有人都吃饱了,然后剩下的食物装满了12个篮子。太神奇了!你的孩子也学习到神供应我们所需的,不会让我们挨饿,因为祂是生命的粮。(使用的经文:约翰福音6:5-13)

牢记神的话语:



"我就是生命的粮。"约翰福音6:48

一周里跟孩子要多练习这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文,也会帮助他/她巩固课堂里所学的内容。

建议的亲子活动:



你和孩子可以去野餐,准备面包和鱼作为食物。你也可以用任何可以很容易掰开的东西。你可以扮演耶稣,感谢神,然后把面包分成小块。这会展示给你的孩子这么少的食物是如何喂饱那么多人的。你的孩子可以摆好他们的玩偶,填充动物,芭比娃娃或她其他的兄弟姐妹。不要忘记先为神供应给我们的食物献上感谢。让孩子把吃剩下的食物拿去喂鸭子或小鸟。

每天的祷告:

亲爱的主,谢谢你让我们在圣经中看到这么奇妙的神迹。你应许看顾我们的需求,食物就 是其中的需求之一。谢谢你表明你爱我们,你想照顾我们。帮助我们记住每天因着饮食和 你给我们其他的祝福,感谢你。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today your child learned about one amazing miracle when Jesus fed over 5,000 people! That is a lot of people. After following Jesus for a long time, they became very hungry. There was not enough money to buy food to feed so many but one of the disciples brought a little boy up to Jesus. He had five small loaves of bread and two small fish. Jesus took that opportunity to perform a huge miracle! He took the bread and fish, prayed, and passed them out to all the people. Everyone ate his or her fill, and afterwards, there were twelve baskets left over. Amazing! Your child also learned that God provides what we need and will not let us go hungry because He is the bread of life. (Scripture used: John 6:5-13)

Words to Remember:



"I am the bread of life." John 6:48 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.

Suggested Parent/Child Activity:



You and your child can have a picnic of bread and fish. You can also use whatever you have that can be broken easily into pieces. You can pretend to be Jesus and give thanks to God and break the bread into little pieces. This will show your child how just a few things can go a long way in feeding so many people. Your child can set up his or her dolls, stuffed animals, Barbie dolls or other siblings. Don't forget to give thanks first to God for the food He has provided. Let your child use any leftovers to feed ducks or birds.

Daily Prayer:



Dear Lord, thank You for letting us see this amazing miracle in the Bible. You promised to take care of our needs and food is one of those needs. Thank You for showing that you love us and want to take care of us. Help us to remember to give You thanks every day for our food and all the other blessings You provide. Amen.